
PROTOKOLL 2001-10-21

Minnesanteckningar från extra styrelsesammanträde

Närvarande:
Lars Wiking Henricsson
Per-Anders Andersson
Nils Bertil Olsson
Jaan Zimmerman
Inga Lill Högberg
Bo Fransson
Anders Alvarsson

Kommunen har kallat till möte i Kivik 20/11. Vi bör på vår anslagstavla uppmana byborna att gå dit.
Vi berättar vilka frågor vi driver.

Alla bör fortsätta att tjata på kommunen om busskurerna.

Bo tar kontakt med YA och ÖM om detta.

Nils-Bertil gör skrivelse till kommunen om busskurer, skyltar och hastighetsbegränsning.

Kurt Karlsson, Irene Malm och Wiking har diskuterat vår hemsida. Irene arbetar på den.

Bo arbetar på karta för anslagstavlan.

Wiking har gjort förslag till arrendeavtal med Gabrielle Geist.

Styrelsen enas om att samlas på Gabrielles tomt för röjning 17/11 kl 8-12.

Inga Lill kollar om vi är registrerade i kommunens föreningsregister samt kollar om vi redan nu bör
söka kommunalt bidrag för utsmyckning och om det är OK att använda det till skyltar.

Upp
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